

中文題目：一位老年人左側陰囊痛經切除術後診斷出粟狀及睪丸結核菌感染

英文題目：Miliary and Testicular tuberculosis in an Older Man With Scrotal Pain

作者：陳立祥¹，羅啟紘²

服務單位：¹國軍高雄總醫院內科，²國軍高雄總醫院胸腔內科

Abstract:

Testicular tuberculosis is a less common disease of the extrapulmonary tuberculosis.

The misdiagnosis of testicular tuberculosis often occurs due to the nonspecific symptoms, or the presence as epididymo-orchitis or tumor. We herein reported an old man was diagnosed testicular and pulmonary tuberculosis with scrotal pain, and was successful treatment with anti-tuberculosis medications after 6-month follow-up.

內科醫學會 107 年年會「海報展示」報名表

姓名：陳立祥 單位科別：內科部

聯絡電話：0977209417 傳真：077490633

聯絡地址：高雄市苓雅區中正一路2號

海報題目：Miliary and Testicular tuberculosis in an Older Man with Scrotal Pain

海報類別：1. 「原著論文」(請續填第一作者身分) 2. 「病例報告」

第一作者身分：：非「住院醫師或 Fellow」

：「內科住院醫師或 Fellow」，選擇參賽項目(二擇一)：「Oral presentation」

「海報展示」